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V Do v. predsednik Q tvor i sejo ter p redLaga^ sledeči dnevni 

r! . 
1. Pregled sklepov zadnje seje, 
2. Poročilo tajništva, 

Kategorizacija gostinskih obratov, •» 
4'. Priključitev rajonskih trgovin mestnim podjetjem, 
5. Ustanovitev komisije za pregled izločitve nili\zahtevkov pri 

s ap 1 s n j e n:J. imovini, 
6.Moročilo o pregledu žitnih skladišč, 
7. :5redlog za drugi dodatni proračun za leto 1947* V"'*. - ' lili . i , v 
Ad,.j_l*_ Pregled sklepov zadnje seje. 
Tov. predsednik poroča, da je bilo poverjenikom naloženo, da sani 
izvrše reorganizacijo na svojih oddelkih* Zato pozove tov. poverje-
nike, da poročajo, kaj so na,svojem oddelku že storili« 
Tov. Drobež Franc poroda: 
Stanovanjski oddelek se ni reorganiziran v smislu sklepa Izvršilnega 
odboru vsied tega, ker RLO in KLO nimajo svojih prostorov, niti še 
niso vzpostavljeni ao t ran j i odseka.. Stanovanjski odseki bodo tio::ali 
biti nujno povezani s odsekom za notranje nadeve. Pristo^i-i pa smo 
že z. reorganizaciji, ki je V teka. tfrzil s j je tedenski teoaj^za 
poizvedovalce. • . 
Stanovanjski odsek raj ona I se bo sk, v toku toga tednu vzpostavile 

' To v. Pleško Srečko poroča: f. < 
-Vsi skle-vi seje so že izvršeni. - Direkcija lesnih in industrijskih pod-
j stij je" ukinjena, podjetja so se pranssla na HLO, razen podjetja 
"Šuštarjeva žaga", pri katerem ima Ministrstvo za gozdarstvo svojo 
i vi te rese. (Botanični vrt se bo narreč v teku prihodnjih neseoev raz-
širil tudi na to zsraljiSče in zato nima Smisla dajati podjetje za 
nekaj časa rajonskemu''10, nato pa ga spet vzeti). 
Oddelek bo planiral tudi privatni in zadružni sektor, vršil stati-
stiko' in evidenco. Obrtniki sfe dali predlog za osnovanje nekaterih zad 
rug, kar se bo v krdtkem rešilo« 
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Tov, Puo Danilo poroča; i . . ( 
Direkcijo splošnih naprav in podjetij smo ukinili• Novo u,stanovaljeni 

I komunalni oddelek bo ločen v <ivn odseka in sicer v operativnega, ki se 
bo bavil z upravljanjem podjetij, in občega, ki bo vršil planiranje, 

K Opozarjam na vprašanje urbanizma, za katerega še sadaj no vemo, ali 
spada pod gradbeni ali komunalni1 oddelek, S problemom bi se moral ba-
vjti komunalni oddelek, delo pa naj bi izvrševal gradbeni,' 
H, še rešeno vprašanje glede elektrarne» mislim pa, davbo rešeno takoj, 
k5 pride z dopusta minister Lsskošek. 
Na predlog tov, tajnika Kovačiča sprejme 10 

I«, sklep: 
1- "Gradbeni in komunalni oddelek naj v sodelovanju z načrtno 

komisijo sama odločita, v čigavi kompetenci se bo reševalo 
vprašanje urbanizma, 

XI• sklep: } 
Oddelki naj v bodoče sami v sodelovanju z'načrtno komisijo 

rešujejo tekoče probleme, svoje eeključke pa naj predlože 
nato Izvršilnemu odboru v odobritev, 

_ \ • - /S 
i Tov. Trtnik Lojze poroča: ( 
Direkcijo smo ukinili. Oddelek vodi sedaj operativno vodstvo podjetij 
ter planiranje, kar se bo v bodoče ločilo po odsekih. Na oddelku je 

i zaposlenih 16 uslužbencev in sem prepričan, da bo njih število zadosto-
[ valo. A • r \ 
I Vprašanje je samo glede regulacije vodovoda in kanalizacije, kjer ima 
K kompetence tudi ministrstvo, 
I Tov. Glavač Stane: 

Oddelek je izročil podjetja živilski direkciji, prevzel pa podjetje 
I "Jesenkovo" iz obrtno-industrijske direkcije. Podjetje Jesenkovo je v 
I precej Obupmem stanju. Dosedanjega upravnika smo odpoklical! ter bo 
i prevzel njegovo mesto tov. Vidmar, 
K K poročilu poverjenikov poroča tov. tajnik ,Kovačič: — v 

I Bil sem pri ministru za komunalne zadeve tov«. Lidiji Šent j.určevi, kjer 
'smo razpravljali 6 gospodarskih problemih MLO-a tsr o reorganizaciji 
sami. Ko smo govorili c ukinitvah posameznih direkcij, nas je tov, min. 
opozorila na konferenco, ki jo je pozimi Vodil tov. Kardelj v Beogaaadu. 
Tov. Kardelj je takrat postavil, da morajo ljudski odbori vzpostaviti 
operativne organe, to se pravi direkcije, ki jih imajo republiška pod-

' jetja. Ko sem ji razložil vzroke ukinitve direkcij, smo se nato'domenili 
da bo v sklopu oddelka postavljen organ, ki bo vršil to službo. 
Na predlog tov« tajnika cprejme nato 10 

V. / •-' 
III« sklep: 

Oddelki naj sami prediskutirajo to vprašanje in skušajo 
najti način, ki bi bil najboljši za njegovo rešitev, Končni 
predlog bo nato dostavljen ministrstvu za komunalne zadeve® 

Nato nadaljuje tov. tajnik: Gospodarske direkcije so poslovale mimo odd. 
I in je bilo ravno zaradi tega nujno izvršiti reorganizacijo,, Vprašanje 
je, ali se izplača za tri podjetja postaviti direkcije? Ẑ ito sr.o neka-
tera podjetja prenesli na RLO. 
Zadružnega referata tudi še nismo organizirali, Razmišljali smo d tem 

1 in smo prišli do zaključka, da ne spada v tajništvo, dekončne odločitve 
I pa še ni, Predlagam, da naj se to vprašanje stavi na dnevni red 

prihodnjega zasedanja gospodarskega sveta? gospodarski svet se §e 
redno sestaja, ter ga sestavljajo: tov. '^rtnik, Puc, Plosko, dr. Pretnar, 

| Gorjan?, zastopnik KK in zastopnika koordinacijskega oddelka in načrtne 
j}' komisije in jaz, 
I Tov. Drobež .Franc: 
V svrho kordinacije dela tajništva je nujno, da potekajo našo seje 
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takole: o vsaki zadevi naj se poroča, nato stavijo predlogi, kon-
čno pa sprejmejo sklepi. Naši sklepi večkrat niso konkretni, in so 
pomanjkljivi. Tako a.pr« je v več zapisnikih govorjeno o reorganiza-
ciji MLO-ao Ko smo dobili naročilo od min. za komunalne zadeve, da 
jim predložimo sedanje organizacijsko shemo MLO-a in v^kfa&erih di-
rekcijah se nahajajo posamezna podjetja, smo prebrskali vse zapisnika 
10-ja zadnjih sej, pa nismo mogli dobiti točne slike. Stopiti smo - • 
morali v stik s poverjeniki, rajoni itd, da smo lahko odgovorili mi-
nistrstvu. Zato predlagam, da se vsi sprejeti sklepi točno konkre-
tizirajo in na koncu zapisnika še enkrat navedejo, 
j N 

IV«, sklep; 
Izvršilni odbor sprejme predlog tov. Droheža, 

» 

Zapisnik zadnje seje je nato sprejet $ 
Ad«. 2« poicčilo tajništva: 
Tov, tajnik poroča: 
Na. konferenci, ki je bila sklicana s trgovci* so trgovci iznesli, da 
se jim dovoli ustanoviti'v Ljubljani podjetje, ki bi nabavljalo in 
razdeljevalo neracionirane potrebščine malim trgovcem« trgovci so ho-
teli, da bi bilo pbdjetje privatne") in da bi preko njega malim- trgovcem 
nabavljali blago. 0 zadevi smo ze dosti razpravljali in smo prišli do 
zaključka, da moremo ustanoviti to podjetje le kot mestno podjetje, ki 
bo poslovalo po načelih državne gospodarnosti, ne pa kot privatne pod-
jetje. v tem pogleda pa smo naleteli pri privatnih trgovcih na odpor. 
Na sestanku, ki smo ga imeli s predstavniki Združenja'trgovcev, so 
izrazili zahtevo, da jim osnujemo podjetje, ki'ga bodo vodili sami, 
izvršilni odbor pa naj imenuje le upravnikas ki bo kot/nadzorni organ 
nadzoroval i oslovanje podjetja, Dokazovali smo jim, da bodo imeli 
proste roke kljub temu, da bo podjetje vodeiio po Izvršilnem odboru, 
in da bodo prav tako lahko nabavljali s svojim aparatom in/postavi j ali 
uslužbence, razen upravnika in knjigovodje, ki bi jih postavil 10. 
Sporazumeli smo se v tem, da bi Izvršilni odbor v Odločbi/o ustanovitvi 
postavil 5o.ooo.~ din kot obratni kapital, ostali denar pa bi trgovci 
Zbrali sami. v ) 
Ko smo pristopili k konkretnemu delu, so trgovci zahtevali, da sesta-
vimo pravilnik, v katerega bodo vnesene njihove zahteve. Jasno pa je, 
da moremo mi Izdati le pravilnik, ki bo\v skladu z zakonom o državnih 
gospodarskih podjetjih. 1 

Ko smo napravili osnutek pravilnika se je tov. Dolenc obrnil na odde-
lek za zakonodaj pri Predsedstvu vlade. ka predsedstvu so imeli po-
misleke s tako ustanovitvijo ter so Izjavili, da je to korak nazaj. 
Bili so celo mnenja, da bi bilo bolje ustanoviti privatno podjetje z 
našim delegatom. Po mojem mišljenju pa je ravno to korak nazaj. Tako 
se s Predsedstvom Vlade nismo sporazumeli. Zahtevali so, da jim dosta-
vimo oba predloga - našega in 'predlog trgovcev - ter bi se nato šele 
odločilo. 
Ker se ta zadeva vleče še precdj časa , je ne smemo več odlašati. Naš in 
interes .je, da se to podjetje čimpre'j ustanovi, da bi na ta način iz 
boljšali oskrbovanje in preskrbo in distribucijo v Ljubljani z gotovimi 
živi jenakimi potrebščinami. Zato predlagam Izvršilnemu odboru, da 
takoj izdamo Odlpčbo o ustanovitvi tega podjetjih in pravilnik o nje-
govem poslovanja, v katerem bodo urejeni odnosi med trgovci im nami. 
Prosim tov. Dolenca, da prebere Odločbo in pravilnik, katerega smo pri-
pravili . 
Po prečitanju obeh poda tov. Dolenc sledeče mnenje; J 
Odločba je popolnoma-v skladu z zakonom« pravilniku pa tega ne 
morem reči. Težko je napraviti pravilnik, ki''bi bil zakonit, hkrati pa 
določiti v njem trgovcem! gotove pravice. Zato bi bilo 'treba v pravil-


